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Verslag van de digitale Bondsvergadering d.d. 16 december 2023 
Aanwezigen:  

afgevaardigden Regio 
Noord  
J. Baas  
J. Seggers 

afgevaardigden Regio Oost  
J-M. ten Katen 
V. Boink 

afgevaardigden Regio 
Centrum 
P. de Wit 
 
 

afgevaardigden Regio 
Noord- Holland 
 

afgevaardigden Regio Zuid-
West 
M. Duijndam 

G. Scholtes 

 

afgevaardigden Regio 
Noord-Brabant 
F. Neelis 
 

afgevaardigden Regio 
Limburg 
A. Cremers 

Adviserende leden 
W. van Voorthuijsen 
 
 

Reglementscommissie 
R. Oskam 
 

Bondsbestuur 
S. Hartong  
J. Helmond 
B. Reudink 
P. van Soerland 
 
 

Werkorganisatie 
B. Mura 
 

Overige aanwezigen 
A. Smetsers 
(Notuleerservice Nederland) 
 

 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter, de heer Helmond, opent de digitale vergadering rond 09.00 uur en heet de 
deelnemers welkom.  
 
De agenda wordt vastgesteld.  
 
2.  Benoeming leden van het stembureau 
Als leden van het stembureau zijn benoemd mevrouw Mura, de heer Oskam en de heer 
Voorthuijsen. Er is voldoende quorum aanwezig.  
 
3.  Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen.   
 
4.  Beleid 
* 4.1 Jaarplan 2024 
Het jaarplan is in diverse gesprekken besproken. Ook is er een e-mail ontvangen over een 
verandering in het plan inzake AirBadminton. Er is verzocht het inhoudelijke deel van 
AirBadminton te vervangen door het opstellen van een goed en gedegen jaarplan voor 
AirBadminton. Verder is naar voren gekomen dat het belangrijk is om in januari 2024 een 
gesprek te plannen tussen de afgevaardigden en het bestuur. Tijdens dit gesprek staan drie 
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punten op de agenda; de aanscherping in het jaarplan als het gaat om de prioritering (, 
wellicht ook kijkend wat belangrijk is met het oog op verenigingen) de procesevaluatie van 
het opstellen van het jaarplan en wordt besproken hoe het mogelijk is meer contact met 
elkaar te krijgen, zodat een nieuw jaarplan niet alleen in een ander format is maar ook 
vanuit een andere samenwerking tot stand komt. Tevens wordt er toegezegd scherper en 
alerter ter zijn in het opstellen van het nieuwe missie- en visieplan.  
De heer De Wit vindt dat er een duidelijke samenvatting van de gesprekken is gegeven. Er is 
ook aangegeven dat er hiaten in het proces zitten, welke met het bestuur worden 
besproken.  
De voorzitter vraagt de vergadering akkoord te geven op het jaarplan 2024.  
 
Besluit 01: de vergadering gaat akkoord met het jaarplan 2024.  
 
De voorzitter zal op korte termijn een datumprikker uitsturen voor het overleg in januari 
2024 (Actie 01) om te spreken over het jaarplan en de overige punten. 
  
5. Rondvraag 
De heer De Wit heeft een opmerking naar aanleiding van het gebeuren in het weekend van 9 
en 10 december 2023. In de bondsvergadering is afgelopen jaar aangegeven hoe belangrijk 
de eredivisie is en welke slagen daar moeten worden gemaakt. De details over hetgeen is 
gebeurd hoeven niet te worden besproken, maar het was niet goed en dat is dan zacht 
uitgedrukt. Dit had niet mogen gebeuren.  
De heer Van Soerland betreurt de gang van zaken ten zeerste. Er wordt benadrukt dat 
Badminton Nederland voor een doorbraak wilde zorgen. Onze reglementen staan het 
eigenlijk niet toe deze wedstrijden te verplaatsen, maar we hebben de verenigingen in de 
gelegenheid dit toch te doen. Uit het veld werd vernomen dat een eredivisievereniging, de 
wedstrijd niet wilde verplaatsen, omdat zij in het verleden ook een wedstrijd wilden 
verplaatsen en dit werd niet toegestaan. Op vrijdag 8 december 2023 werd vernomen dat de 
wedstrijd uiteindelijk niet werd verplaatst en dat een protest zou worden ingediend. Het was 
triest dat een van de afwegingen om de wedstrijd toch door te laten gaan, de angst was dat 
er weer een proces zou volgen vanuit een andere verenigingen en er kosten moesten 
worden betaald. Dit is niet goed in de huidige badmintonwereld.  De fout ligt niet bij de 
verenigingen maar absoluut aan Badminton Nederland. Door omstandigheden is het 
probleem te laat gezien, maar de oplossing had ook van de verenigingen kunnen komen: de 
oplossing lag voor het oprapen. 
De heer De Wit vindt inderdaad dat de eredivisieverenigingen niet zijn verenigd en 
redeneren uit eigen belang. Toch moesten ze een week van tevoren beslissen terwijl dit in 
augustus had kunnen worden opgelost toen het samenvallen van de activiteiten bekend 
werd. Uiteraard ligt daar de kern van het probleem, maar het verleden heeft al eerder 
aangetoond dat verenigingen altijd uit eigen belang handelen.  
De heer Van Soerland vermeldt dat het traject wordt gestart dat in dit soort situaties voor 
Badminton Nederland het in de toekomst mogelijk zal zijn autonomer te handelen, zonder 
dat er vrees is dat een protest zal worden ingediend of rechtszaken en dergelijke worden 
gestart.  
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De heer De Wit merkt op dat het lastig zal blijven. Het kan nooit twee weken van tevoren 
worden gedaan, ook al kan er autonoom worden gehandeld. Het moet aan de voorkant 
worden geregeld als het toernooi wordt aangenomen.  
De voorzitter vult aan dat aan de ene kant de verbetering in de reglementen zit. Aan de 
andere kant moet ervoor worden gezorgd dat het in de basis niet meer voorkomt en er een 
double check moet plaatsvinden in de interne procedure. Het kan overigens altijd gebeuren 
dat er iets fout gaat. Het belangrijkste is dat wordt gewerkt aan beide kanten. 
De heer De Wit vermeldt dat het goede nieuws is dat zowel het mannen- als vrouwenteam 
zich hebben geplaatst voor een EK en dat is goed voor Badminton Nederland. 
De heer Seggers ziet de reglementswijziging met betrekking tot autonoom handelen graag 
tegemoet en het zal in ieder geval worden gesteund. Verder is er het verzoek dat hopelijk 
voor de laatste keer de notulen niet tijdig zijn ontvangen. Vorig jaar is forse kritiek geleverd 
op het jaarplan. Hierop zijn vervolgens aanpassingen gedaan die niet de volledige lading van 
de kritiek hebben gedekt. In de notulen wordt graag teruggelezen hoe de opdracht is 
teruggestuurd naar het bestuur. Dat was niet mogelijk en dat is betreurenswaardig. De 
afspraak is dat de notulen binnen drie weken beschikbaar zijn. Hopelijk zal dat de volgende 
keer het geval zijn, zodat kan worden teruggelezen wat exact is afgesproken.  
De heer Neelis onderstreept wat de heer Seggers heeft gezegd. Voor de afspraak van januari 
2024 worden graag de notulen van de vorige vergadering en deze bijeenkomst ontvangen. 
Mevrouw Mura legt uit dat de vertraging is ontstaan door de drukte, waarvoor zij zich 
verontschuldigt.  
De voorzitter zegt toe dat de notulen tijdig voor het volgende overleg worden ontvangen. 
Dan zal ook de formulering worden besproken.  
 
6. Sluiting 
De voorzitter wenst iedereen gezellige dagen en een gelukkig nieuwjaar. De deelnemers 
worden bedankt voor de deelname en inbreng. De vergadering wordt om 09.30 uur 
gesloten.  
 
 

Besluitenlijst: 
01. De vergadering gaat akkoord met het jaarplan 2024.  
 
Actiepuntenlijst: 
01. Uitsturen datumprikker voor overleg in januari 2024.  
  
 


